

「Affordable Art Like」— 小克二次油畫展

本地著名藝術插畫家，有「叢貓爸爸」之稱的小克一直支持扶康會，曾多次為本會設計活動海報及義賣籌款，即使在他這次舉辦的首個油畫展中亦不忘義賣油畫為扶康會籌款。畫展於 2018 年 12 月 19 日至 2019 年 1 月 6 日假「海港城 • 美術館」舉行，展出小克一系列以「何謂藝術」為創作主題的「二次創作」油畫作品，小克更特意於展覽中挑選了一幅油畫作慈善義賣用途，所得款項已全數捐贈予扶康會。

“Affordable Art Like” Re-creation Oil Paintings Exhibition by Siu Hak

Siu Hak, a well-known local art illustrator, has always supported the Society. He designs posters for our events and has donated items for our charity sale. We are grateful for his support during this first exhibition of his oil paintings as well. The “Affordable Art Like” Re-creation Oil Paintings Exhibition was held from 19 December 2018 to 6 January 2019 at the Gallery by the Harbour. Siu Hak's famous “Father of Panda-a-Panda” series of oil paintings and “Re-creations” with the theme of “What is Art?” were exhibited. He especially chose one painting for our charity sale and the funds raised were donated to the Society.



水墨畫家阿虫告別後首次虫畫展覽 — 「阿虫的算術人生路」

香港著名禪意水墨畫家阿虫的作品一貫筆墨簡單淋漓，畫中有話，蘊含生活哲理，閱後令人豁然開朗；是次「阿虫的算術人生路」展出 50 多幅阿虫畫作，當中包括 8 幅經典原作，透過作品演繹新一代的生活智慧文化。

展覽以「阿虫的算術人生路」為主題，於 2019 年 2 月 1 日至 3 月 3 日舉辦禪意水墨畫家阿虫離世後的首個展覽，與大家一同細味阿虫與他的算術人生觀。

阿虫為大家留下的除了水墨畫作，還有畫中流露對生命滿滿的愛和熱誠。主辦機構南豐紗廠希望傳承這份美意，是次展覽邀得專為長期病患者及老人度身設計日常服裝的製衣團隊「睿程」合作，展覽期間發售阿虫畫作明信片的所得收益，將全數捐贈予「睿程」製作圍裙之用，而製成品會送給阿虫一直支持的扶康會，為有需要的人士送上祝福。展覽後畫作亦會捐贈本會日後作慈善義賣。

“Ah Chung and His Arithmetic Exhibition”

Welcome to Ah Chung's world: different from the materialism of our world.

Well known, graphic designer turned ink painter, Ah Chung measures success not by possessions but by happiness. The exhibition “Ah Chung and His Arithmetic” organized by The Mills and Artware Limited, showed over fifty of his masterpieces during 1 February to 3 March 2019. Ah Chung gave us his art but he also gave us his love and passion for life.

To pass on his kindness, The Mills sold postcards during the exhibition period and all proceeds were donated to RHYS (a professional apparel team which tailor-make clothing & accessories for seniors). They sewed aprons for Fu Hong Society service users, as a way to send blessings to persons with disabilities. After the exhibition, the artworks have been donated to the Society for charity sale.

